

BASIRHAT COLLEGE

DEPARTMENT OF ARABIC

LESSON PLAN - 2021 (JAN. - JUNE) :

B.A. Arabic General (DSE-Vi)

Semester- Vi

Paper Code- ARBGDSE02T

Paper Title- History of Modern Arab World - Grammar and Translation & Essay Writting

Credits- 6

COURSE OUTCOME :

- i. To give a general idea of modern Arabic word.
- ii. To provide the knowledge about the history, geography, religion, natural resources and social cultures of various Arabian countries.
- iii. To discuss the causes and consequences of political unrest in various Arab countries.
- iv. To teach the student the correct usage of language. To enable the students to speak and write Arabic grammar without mistakes.
- v. To create in the student an awareness of the basic theories and concepts related to Essay writing in Arabic.

MONTH	TOPIC NAME	TEACHER	CLASS HOUR	TUTORIAL
January	الضوء على العالم العربي الحديث، المملكة السعودية تاريخها جغرافيتها وسياستها واقتصاديتها وأوضاعها الراهنة	AM	AM - 16	Theorytical- 14 Tutorial- 2
February	العراق تاريخها جغرافيتها و سياستها و اقتصاديتها وأوضاعها الراهنة	AM	AM - 13	Theorytical- 11 Tutorial- 2
March	سوريا تاريخها جغرافيتها و سياستها و اقتصاديتها وأوضاعها الراهنة و حربها الأهلية أسبابها و اضرارها	AM	AM - 14	Theorytical- 11 Tutorial- 3
April	الأردن والإمارات العربية المتحدة تاريخهما جغرافيتها و سياستهما و اقتصاديتها وأوضاعهما الراهنة	AM	AM - 11	Theorytical- 9 Tutorial- 1
May	قطر وكويت تاريخهما جغرافيتها و سياستهما و اقتصاديتها أوضاعهما الراهنة	AM	AM - 15	Theorytical- 13 Tutorial- 2

June	تركيا مصر فلسطين	AM	AM - 16	Theorytical- 13 Tutorial- 3
		Total		85

RESOURCES :

Books:

1. Adhunik Arab Bishwa By Abu Rida.
2. A Guide Book of Arabic General.
3. Tarikh ul Adabil Arabi By Hanna al Fakhuri.
4. Arbi Bakaron O Anubad er Anginay By Dr. Md. Shamsuddin Mallik Nadwi.